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Plesová sezóna v Bánovciach a okolí 
v plnom prúde

Komunitné centrum 
na Dubničke

Komunitné centrum bolo zriadené v priestoroch ZŠ Go-
razdova a uvedené do prevádzky od 15. júna 2021 za účelom 
vytvárania podmienok na poskytovanie sociálnych služieb 
pre potreby jednotlivca, skupiny a komunity. V komunitnom 
centre sa v zmysle Zákona č. 448/2008 o sociálnych službách 
v znení neskorších predpisov poskytujú odborné činnosti, 
aktivity a iné činnosti fyzickej osobe, rodine alebo skupine 
osôb v nepriaznivej sociálnej situácii, ktoré majú obmedzené 
schopnosti alebo možnosti sa spoločensky začleniť a samo-
statne riešiť svoje problémy. Pokračovanie na 7. strane >>

So Zuzanou Janáčovou o jej 12-ročnom pôsobení v MsKS
Mňa osobne najviac tešilo, keď sa spojili sily a podarilo sa zorganizovať 

podujatie, na ktorom sa každý zúčastnený podieľal svojou troškou.

Vo vedení bánovského Mestského kultúrneho strediska nastala zmena. Bývalá riaditeľka MsKS Zuzana Janáčová sa rozhodla odísť z funkcie 
po 12 rokoch. Novým riaditeľom je od 1. februára Ing. Michal Kapuš. V  rozhovore nám Zuzana Janáčová prezradila, aké boli jej začiatky po ná-

stupe do funkcie, čo všetko bolo súčasťou jej kompetencií, aké projekty sa jej podarilo v rámci MsKS rozbehnúť, aj to, ako prežívali obdobie pandémie. 
 Prečo ste sa rozhodli odísť 
z funkcie riaditeľky MsKS?

Jednoducho som po 12 rokoch 
potrebovala zmenu prostredia a po-
sun vpred.
 Kedy ste nastúpili do  tejto 
funkcie, a kde ste pôsobili predtým?

Do pozície riaditeľky MsKS som 
bola menovaná pred dvanástimi 
rokmi a do MsKS som ako riaditeľ-
ka nastúpila 1. apríla 2011. Predtým 
som pracovala v súkromnom sek-

tore - na  ekonomickom oddelení 
v strojárskej firme a v administratí-
ve v „automotive“. Skúsenosti som 
nabrala aj v práci v cestovnej agen-
túre. Práve to bol začiatok môjho 
pracovného života po škole. Keďže 
som študovala Manažment kultúry 
a  turizmu na  Filozofickej fakulte 
v Nitre, prirodzene som inklinovala 
k cestovnému ruchu a kultúre.
 S  akou víziou ste prichádzali 
do MsKS a aké boli vaše začiatky?

Nebolo v mojich životných plá-
noch sedieť na riaditeľskej stoličke, 
no keď mi táto výzva prišla do cesty, 
povedala som si „prečo nie?“. Sa-
mozrejme, že mojím príchodom 
do  MsKS som nevhupla do  úplne 
neznámych vôd. Už počas školy som 
sledovala verejný život v Bánovciach 
a zaujímala som sa o to, čo sa v mes-
te deje. Koniec koncov, v Bánovciach 
som vyrastala a študovala a chodila 
som na podujatia v meste. Do funk-

cie som vstupovala s pomerne dob-
rou predstavou o  vtedajšom fun-
govaní organizácie a  samozrejme 
aj s  plánmi a  víziou, ako by mala 
fungovať. Asi všetci vieme, že veľa-
krát sú predstavy jedna vec a realita 
druhá. Záleží na šikovnosti manažé-
ra, či a ako sa mu podarí vybudovať 
prosperujúcu organizáciu. Niečo sa 
mi z mojej vízie podarilo, niečo nie.

Začiatky boli dosť náročné. 
Nastúpila som na vedúci post spo-

ločnosti, ktorá bola pred voľbami 
2010 odsúdená na zánik. Mestské 
kultúrne stredisko bolo z priesto-
rov kultúrneho stánku na Farskej 
ulici vysťahované do nevyhovujú-
cich priestorov bývalého závod-
ného klubu Tatra. O tom, v akom 
stave tieto priestory boli, by vám 
najlepšie vedeli rozprávať zamest-
nanci, ktorí si ich doslova museli 
sami sprevádzkovať. 

Pokračovanie na 2. strane >>

Fašiangový sprievod 
a Fašiangová zábava

Folklórny súbor Drienovec v spolupráci s DHZ mesta 
Bánovce nad Bebravou v sobotu 11. februára organizujú už 
6. ročník Fašiangového sprievodu naším mestom. Organi-
zátori veria, že sa obyvatelia Bánoviec k sprievodu pripoja, 
zamávajú z balkónov a okien, či potešia svoje srdce a prídu 
si na chvíľu zatancovať, prípadne zaspievať do ulíc. Sprie-
vod začína o 10tej hodine od Základnej umeleckej školy 
Dezidera Kardoša a pôjde sa ulicami: Slatinská – Alexandra
Dubčeka – Matice Slovenskej – Kukučínova – Jána Amosa 
Komenského – Mojmírova – kruhový objazd pri Lidli – Slád-
kovičova – 5. apríla – K priehrade – Janka Matušku – Sládko-
vičova – Radlinského – Janka Jesenského – Námestie Ľudovíta 
Štúra – Hviezdoslavova – Hollého – Strážovská – Na vŕštek 
– Hasičovňa DHZ mesta Bánovce nad Bebravou. Chod pre-
mávky a korigovanie ľudí v sprievode bude zabezpečovať 
Mestská polícia. V sobotu 11. februára FS Drienovec a MAS 
Bebrava zároveň pozývajú na Fašiangovú zábavu, ktorá sa 
bude konať v Dome kultúry na Farskej ulici so začiatkom 
o 19. hodine. Do tanca bude hrať hudobná skupina Rytmik. 
Príďte sa zapojiť do sprievodu a spoločne sa zabaviť.  (lk)

V sobotu 28. januára or-
ganizovala okresná organi-
zácia SPZ už 29. Reprezen-
tačný ples poľovníkov, ktorý 
sa uskutočnil v  priestoroch 
Domu kultúru na Farskej ulici 
v Bánovciach nad Bebravou. 

Ples otvorili členovia Klubu 
trubačov SR slávnostnými 
tónmi lesníc. Všetkých prí-
tomných pozdravil predseda 
osvetovej komisie Okresnej 
organizácie SPZ Roman Šev-
čík. V  úvode sa predstavili 

tanečníci zo SZUŠ Muzeta. 
O zábavu sa už tradične po-
starala skupina AKORD 
a vo vestibule až do skorých 
ranných hodín vyhrával Ján 
Chudoba s  kapelou HUPS, 
ktorá sa postarala o  ľudovú 
zábavu a spev. Hosťom večera 
bola mladá talentovaná heli-
gonkárka Nelka Petrincová. 
Počas plesu sa podávalo jedlo 
v podobe špecialít z diviny. 
O  catering sa postaral tím 
ONE: TWO catering Marek 
Matušinec. Samozrejmosťou 
bola i bohatá tombola. 

Dobrovoľný hasičský 
zbor v Kšinnej zorganizoval 
v sobotu 4. februára prvýkrát 
Kšiňanský hasičský ples. Sú-
časťou večera bola jedinečná 
atmosféra, tanečné vystúpe-

nie manželov Hluchových, 
bohatá tombola a  výborné 
jedlo od šéfkuchára Michala 
Škorca. Hostí večerom spre-
vádzala Linda Kubíčková, 
do tanca hrala kapela KTM 

a hosťom večera bola víťazka 
Česko Slovensko má talent 
Nikolka Kusendová. (lk)

Kšiňanský hasičský plesKšiňanský hasičský ples

Foto: M. HankováFoto: M. Hanková

29. Reprezentačný ples poľovníkov29. Reprezentačný ples poľovníkov

11. hasičský ples DHZ Šišov a  Libichava11. hasičský ples DHZ Šišov a  Libichava

Foto: M. ZacharFoto: M. Zachar

Hasičský ples M. HosteHasičský ples M. Hoste

Foto: V. KosáčováFoto: V. Kosáčová
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Myslím, že veľa ľudí si 
v tom čase myslelo, že ide 
o dočasný stav a že priesto-
ry na Farskej bude mesto 
prostredníctvom svojej 
organizácie opäť prevádz-
kovať. To, že došlo k tomu, 
že kultúrne stredisko sídli 
de facto v bývalej telocvič-
ni, bola veľká facka pre 
bánovskú kultúru. Takže 
od samého môjho začiatku 
sme sa borili s vytvorením 
podmienok pre fungova-
nie a zázemie pre kultúrny 
život v meste. 
 Čo všetko zahŕňala 
práca riaditeľky MsKS, 
ktoré inštitúcie a povin-
nosti patrili do  vašej 
kompetencie?

Mojou zodpovednos-
ťou bolo najmä koordi-
novať pracovný tím, sta-
novovať programový plán 
a robiť také opatrenia, aby 
sme mali nielen vyrovna-
ný rozpočet organizácie, 
ale najmä dobrú finančnú 
kondíciu. Treba povedať, 
že som riadila dve organi-
zácie, aj keď úzko prepo-
jené. Okrem Mestského 
kultúrneho strediska som 
bola štatutárom aj v  prí-
spevkovej organizácii Bá-
novské kultúrne centrum, 
pod ktoré spadá Knižnica 
Ľ. Štúra. Dobré fungova-
nie mestskej organizácie 
závisí aj od zhody na rad-
nici v  tom, aké ciele má 
mať a akú činnosť má pl-
niť. Nie vždy sa podarilo 
zhodu dosiahnuť.
 Ktoré podujatia sa 
podarilo počas vášho 
pôsobenia v  MsKS roz-
behnúť? Ktoré podujatia 
boli vašou „srdcovkou“?

Všetko sme rozbiehali 
nanovo. Popri podklada-
ní vedier počas zasadnutia 
Mestského zastupiteľstva, 
keď vonku pršalo, cez rie-
šenie elektroinštalácie, 
techniky, či bezpečnosti 
v sále s kapacitou 400 ľudí, 
výmenu rozbitých okien, 
výmenu knižných regálov 
zo 60. rokov, či riešenie 

takej banality ako toalety 
pre návštevníkov knižni-
ce, sme samozrejme chce-
li priniesť nové podujatia 
pre široké publikum a za-
traktívniť ponuku. Roz-
behli sme cyklus Obývač-
ka pod platanom alebo 
Prečítané leto venovaný 
najmä deťom, zmenili sme 
koncept koncertov Kul-
túrneho leta, vznikla Živá 
knižnica – debaty s ľuďmi 
venujúcimi sa literatúre. 
V  spolupráci s  ďalšími 
organizáciami mesta sme 
realizovali niekoľko roční-
kov multižánrového festi-
valu Tu žijem, či podujatia 
Hodina zeme. Podieľali 
sme sa na  organizovaní 
obľúbeného MňamFestu. 
Pod MsKS prešla organi-
zácia jarmokov – tu sme 
oživili tradíciu jarných aj 
jesenných jarmokov a via-
nočných trhov. Začali sme 
s organizáciou obľúbenej 
detskej súťaže Maľované 
námestie. Robili sme pod-
ujatia Čaj o piatej, Coun-
try bál, Oldies diskotéky, 
Plesy športovcov, festiva-
ly cestovateľských filmov 
a mnoho iného. Niektoré 
sa stali tradičnými, iné 
prirodzene, či z iných dô-
vodov zanikli.

Mňa osobne najviac 
tešilo, keď sa spojili sily 
a  podarilo zorganizovať 
podujatie, na  ktorom sa 
každý zúčastnený podieľal 
svojou troškou. Svedčilo 
to o  tom, že máme spo-
ločný záujem ponúknuť 
obyvateľom tohto mesta 
zážitok, za ktorým nemu-
sia cestovať, že aj u nás je 
kopec šikovných ľudí, kto-
rí sa vedia spájať a vytvoriť 
osobitý program s prida-
nou hodnotou „lokálnos-
ti“. Zároveň ma vždy te-
šili programy pre deti 
– tie sú vždy úprimným 
publikom. Špecialitou 
boli Spoločné majstrov-
stvá SR a  ČR v  cestnej 
cyklistike, kde sme sa 
organizačne podieľali 
na mnohých veciach. 

 Ako ste v  MsKS pre-
žívali pandémiu, keďže 
h l a v n o u  č i n n o s ť o u 
a príjmami sú hromadné 
podujatia? 

Bolo to zvláštne ob-
dobie, ktorého dôsledky 
v  kultúre pociťujeme do-
teraz. Samosprávy a  ich 
organizácie pandémia po-
stihla výrazne aj z finančnej 
stránky. V našom prípade 
nastal obrovský prepad 
v príjmoch z činnosti, keď-
že ich zdrojom sú prioritne 
hromadné podujatia a cie-
ľom je ľudí združovať – čo 
bolo samozrejme v tom ob-
dobí zakázané. Spravili sme 
isté opatrenia na elimináciu 
nákladov, no nevykompen-
zovalo to stratu, do ktorej 
sme sa dostali, nehovoriac 

o tom, že v našich priesto-
roch bolo dlhodobo Mobil-
né odberné miesto, ktoré 
značne obmedzovalo našu 
prácu. MsKS to postihlo 
do  takej miery, že strata, 
ktorú sme pri mojom ná-
stupe zdedili a rok po roku 
sa nám ju darilo zmenšo-
vať, sa razom opäť prepadla 
do hĺbky. V rámci činnosti 
sme robili niektoré podu-
jatia v online priestore, čo 
bola pre nás najmä tech-
nická výzva, no živá kul-
túra potrebuje živých ľudí 
a priamy kontakt s nimi.
 Čo bolo na  tejto práci 
najťažšie, a  kde vidíte 
rezervy samotnej organi-
zácie? Čo by bolo podľa 
vá s potrebné z me niť , 
aby sa MsKS vymanilo 
s p o d  p r e t r v á v a j ú c e j 
� nančnej straty?

Ako som už uvied-
la, pre dobré fungovanie 
musí byť zhoda v cieľoch 
a  smerovaní organizácie 
bez ohľadu na  politické 
nastavenie kompetent-
ných. Pokiaľ budú opra-
vené chodníky hodnotené 
viac ako kvalitný koncert, 
divadlo, či výstava, kul-
túra to bude mať v  na-
šom meste stále ťažké. 
Konkrétnejšie, MsKS by 
pomohlo, keby zmenilo 
právnu formu a  prestalo 
by byť spoločnosťou s ru-
čením obmedzeným. A to 
najmä a práve z dôvodu, 
aký dojem to vzbudzuje. 
S.R.O. má totiž zo zákona 
produkovať príjmy a zisk 
z  obchodnej činnosti. 
MsKS v skutočnosti robí 

veľký objem činnosti, kto-
rá je tzv. verejne prospeš-
ná, to znamená, že žiaden 
významný finančný zisk 
pre spoločnosť z  nej ne-
pramení – ide o podujatia 
organizované pre mesto, 
ako sú rôzne výročia, za-
sadnutia MsZ, spoločen-
ské podujatia pre občanov, 
stretnutia. Tieto aktivity 
tvoria vysoké percento 
činností MsKS. Pre orga-
nizáciu, ktorej primárnym 
poslaním je robiť kultúr-
no-spoločenskú činnosť 
pre obyvateľov mesta, je 
byť s.r.o. – čkou veľmi ne-
šťastné. Mala by byť vidi-
teľne odčlenená obchodná 
činnosť a dôsledne nasta-
vené financovanie zo stra-
ny mesta. Veľakrát som si 
vypočula formulku typu: 
„Veď vy ste s.r.o., musíte si 

na seba zarobiť...“ Hlavne 
v kultúre platí, že nie všet-
ko sa dá merať peniazmi, 
že prínos, ktorý organi-
zácie v  kultúre prináša-
jú, je cez prizmu financií 
nemerateľný.

Druhou témou je abso-
lútna poddimenzovanosť 
financií, ktoré sú určené 
na  kultúrne podujatia. 
Mesto Bánovce vynakladá 
na v rozpočte naplánované 
podujatia necelých 14 000 
eur ročne. To je žalostne 
málo, v tomto prípade ne-
pomôžu dobrovoľníci ani 
zanietenosť a  oduševne-
nosť organizátorov. Tým 
sa dostávam na  začiatok 
otázky – najťažšie bolo 
pre mňa bojovať s  hlbo-
ko zakotvenými názor-
mi na to, ako má kultúra 
v  meste ako sú Bánovce 
fungovať (konkrétnejšie 
napr. s  predstavou, že je 
kultúrny zážitok sezóny je 
hodová zábava – bez akej-
koľvek urážky hodových 
zábav a ich organizátorov) 
a lobovať za záujmy orga-
nizácií, ktoré som repre-
zentovala, aj na miestach 
a u ľudí, s ktorými sa ako 
človek neviem stotožniť.
 Čo vás na práci v MsKS 
najviac napĺňalo?

Boli to tie momenty, 
kedy sa vďaka nášmu tímu 
podarilo uskutočniť nie-
čo niekomu inému – ako 
príklad poslúži skupina 
amatérskych fotografov 
z  Fotoklubu Rokoš: Jed-
ného dňa za mnou prišiel 
jeho „šéf “ Vladko Matúš 
s otázkou, či by sa mohli 
sem – tam stretať v MsKS, 
pretože nemajú vlastné 
priestory. Po  rokoch sa 
fotoklub stal pevnou sú-
časťou kultúrneho života 
v BN, zorganizoval niekoľ-
ko výstav a reprezentoval 
naše mesto s  výbornými 
výsledkami doma aj v za-
hraničí. Krátko pred mo-
jím odchodom sme stihli 
podať dve žiadosti o  fi-
nančný príspevok na mi-
nisterstvo kultúry na  re-

konštrukciu bánovskej 
knižnice a MsKS. Knižni-
ca bola so svojím projek-
tom úspešná a vzniknú tak 
nové moderné priestory, 
ktoré knižnici veľmi chý-
bajú. Verím, že aj v prípa-
de MsKS to bude podobne, 
v  pláne je rekonštrukcia 
veľkej spoločenskej sály, 
ráta sa so vzduchotechni-
kou aj s akustickými rie-
šeniami. A ešte nesmiem 
nespomenúť úspech v boji 
o  vydávanie a  o  značku 
Bánovských novín, ktorá 
bola v  turbulentných ro-
koch 2010 – 2011 v ohro-
zení. Radosť som mala aj 
z  vydarených projektov, 
vďaka ktorým sme postup-
ne rekonštruovali priesto-
ry knižnice a kupovali sme 
nové knihy.
 Máte nejaký odkaz 
p re  B á n o v č a n o v,  č i 
čitateľov...

Veľmi by som obyva-
teľom nášho mesta priala, 
aby kultúra a umenie boli 
súčasťou ich každoden-
ného života a  najmä aby 
boli vnímaví k podujatiam 
a  organizátorom, ktorí 
v našom meste sú a stále 
pre nich robia veľa pek-
ných podujatí. Navštívte 
niekedy galériu Atelier 
Hlavina alebo kultúrne 
centrum Ži:va. Niekedy 
stačí jednoducho cestovať, 
inšpirovať sa a pýtať si to, 
čo by ste chceli v meste vi-
dieť či zažiť. 

Lenka Karasová

Dokončenie z 1. strany >>

So Zuzanou Janáčovou o jej 12-ročnom pôsobení v MsKS

Z. Janáčová počas fašian-
gového sprievodu po ná-
mestí v roku 2022

Z. Janáčová s Fotoklubom Rokoš
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Mesto podnikateľom a podnikatelia mestu 
– tak znel hlavný motív Novoročnej čaše vína primátora mesta Róberta Gašparíka

V  stredu 18. januára sa 
v banketovej sále Mestského 
kultúrneho strediska Bánov-
ce nad Bebravou uskutočnilo 
novoročné stretnutie primá-
tora mesta Róberta Gašparí-
ka so zástupcami podnika-
teľskej verejnosti, organizácií 
a spoločností verejného sek-
tora pôsobiacich na  území 
mesta. V príhovore primátor 
vyslovil želanie na intenzív-
nejšiu spoluprácu podnika-
teľskej sféry, inštitúcií i spo-
ločností s  mestom, ktorej 

výsledkom by mal byť vše-
stranný rozvoj Bánoviec nad 
Bebravou. ,,Jedným z mojich 
predvolebných pilierov bolo 
aj to, že vynaložím maxi-
málne úsilie, aby sa z  Bá-
noviec nad Bebravou stalo 
miesto vhodné na realizáciu 
Vašich investičných záme-
rov. Spoločne so zamestnan-
cami Mestského úradu som 
pripravený podnikať také 
kroky, ktoré povedú k  vy-
tvoreniu čo najvhodnejších 
podmienok pre stimulovanie 

príchodu investícií,‘‘ povedal 
prítomným Róbert Gašparík. 
Zároveň predstavil myšlien-
ku nového konceptu poňatia 
športu a kultúry, kde by chcel 
primátor Gašparík vytvoriť 
priestor pre účasť podnika-
teľského sektora. ,,Iniciatíva 
mesto podnikateľom a pod-
nikatelia mestu je mojou 
pozvánkou k  obojstranne 
výhodnej spolupráci a part-
nerstvu,‘‘ uzavrel Róbert 
Gašparík. V  novoročnom 
prípitku prítomným zaželal 

zdravý, úspešný a požehnaný 
rok 2023. Niekoľko desiatok 
podnikateľov, ako aj pred-
staviteľov organizácií štátnej 
správy, ktorí prijali pozvanie 
na Novoročnú čašu vína, sa 
tak malo možnosť v  nefor-
málnej atmosfére okrem pri-
mátora porozprávať nielen 
medzi sebou, ale napríklad 
aj s  vedúcimi pracovníkmi 
jednotlivých oddelení Mest-
ského úradu. 

Text: Michal Bartek,
 foto: Lenka Karasová

Náplň práce: sledovanie konkrétnych vý-
ziev v rámci existujúcich grantových schém, 
vypracovanie a predkladanie projektov pre eu-
rofondy a iné grantové schémy, príprava a zo-
súlaďovanie požiadaviek jednotlivých rezor-
tov na území mesta (sociálny rozvoj, školstvo, 
ochrana životného prostredia, cestovný ruch, 
šport, doprava), vypracovávanie podkladov 
pre získanie mimorozpočtových zdrojov mes-
ta na akcie v Programe hospodárskeho a soci-
álneho rozvoja mesta, kontrola implementácie 
získaných projektov, príprava a pravidelná 
aktualizácia Programu hospodárskeho a so-
ciálneho rozvoja obce, vykonávanie bežných 
administratívnych prác, evidencia písomností, 
pošty a úloh súvisiacich s činnosťou orgánov 
samosprávy, koordinácia činností Združenia 
obcí Bánovecko, príprava podkladov, vypra-

covávanie stanovísk, štatistík a analýz k jed-
notlivým zámerom mesta, projektom mesta, 
organizáciám a združeniu obcí.

Kvalifikačné predpoklady: VŠ vzdela-
nie 1. stupňa (zameranie na regionálny roz-
voj výhodou), znalosť práce s PC – užívateľ, 
MS Excel – pokročilý, MS Word - pokročilý, 
vodičské oprávnenie – B skupina, výhodou 
prax v oblasti implementácie fondov EÚ, vý-
hodou prax s verejným obstarávaním. 

Platové podmienky: od 900,00 eur brut-
to v závislosti od odpracovaných rokov a od-
borných skúseností z praxe, bez príplatkov.

Pracovný pomer je na dobu určitú – za-
stupovanie materskej dovolenky a nástup je 
možný ihneď. Žiadosti so štruktúrovaným 
životopisom zasielajte do 12.2.2023 na ad-
resu: vranka@banovce.sk

Daruj krv, daruj život 
Valentínska kvapka krvi pod záštitou miestneho spol-

ku Slovenského Červeného kríža a Nemocnice Agel Bá-
novce sa bude konať v Mestskom kultúrnom stredisku
v pondelok 13. februára o 8.00 h. Tým, ktorí prídu darovať 
krv po prvýkrát sa odporúča pozrieť si užitočné informácie 
na webovej stránke Národnej transfúznej služby.  r

Mesto zrealizuje vodozádržné opatrenia

S ohľadom na zmierňo-
vanie dopadov zmeny klímy 
je v  záujme mesta postup-
ne zavádzať vodozádržné 
opatrenia. Tie sú predme-
tom schváleného projektu 
Realizácia vodozádržných 
opatrení v  meste Bánov-
ce nad Bebravou v  rámci 
Operačného programu Kva-
lita životného prostredia, 

na ktorý sme získali 
nenávratný finančný 
príspevok vo výške 
434 019 eur.

Projekt zahŕňa 
realizáciu zelenej 
strechy na  budove 

materskej školy a  úpravu 
štyroch asfaltových plôch 
zmenou povrchu za účelom 
zachytávania zrážkovej vody 
do  nádrží. Revitalizované 
budú odstavné plochy pred 
mestským kultúrnym stre-
diskom, na ulici J. C. Hron-
ského a na ul. Palkovičova 
pri bytových domoch č. 586 
a č. 587.

V  ostatných rokoch sme 
svedkami dlhých periód su-
cha alebo nerovnomerných 
zrážok, ktoré môžu spôso-
bovať náhle záplavy. Princíp 
vodozádržných opatrení je 
jednoduchý – navracať vodu 
do  prírody. Zelené plochy 
prirodzene zachytávajú daž-
ďovú vodu, zatiaľ čo asfaltové 
a betónové plochy spôsobujú 
odtok zrážkovej vody do ka-
nalizácie bez toho, aby sa 
zachytávala v  krajine a  bola 
zdrojom prirodzenej vlahy. 

Takto možno upravovať po-
vrchy odstavných plôch, špor-
tovísk, peších zón alebo naprí-
klad plochých striech. Pilotná 
zelená strecha vznikne práve 
na  budove Materskej školy 
na ul. 5. apríla. Medzi ďalšie 
výhody vodozádržných opat-
rení patrí zníženie prašnosti, 
zlepšovanie mikroklímy a ak 
sa voda zadržiava do nádrží, 
možno ju využiť na polievanie 
zelene.  Tlačová správa mesta

Ilustračné fotoIlustračné foto

Mesto Bánovce nad Bebravou hľadá
na odbor výstavby a územného plánovania 
odborného referenta projektového riadenia 

Kompostéry 
i hnedé vedierka 
stále k dispozícii

S  blížiacim sa jarným 
obdobím postupne ožije 
ruch v  záhradách. Prvým 
krokom prípravy záhonov 
je dodanie živín do pôdy, 
na čo sa výborne hodí do-
máci kompost. 

Mesto Bánovce nad 
Bebravou v  minulých ro-
koch obstaralo kompos-
téry pre všetky domácnos-
ti v  rodinných domoch. 
Ak ste sa teda rozhodli 
pre kompostovanie a kom-
postér ste si doteraz nevy-
zdvihli, môžete tak stále 
urobiť na  zbernom dvore 
po telefonickom dohovore 
na tel. č. 038/760 5189.

Kompostovanie je naj-
lepším spôsobom zužit-
kovania zeleného odpadu. 
Lístie, odumreté rastlin-
stvo, pokosená tráva, na-
sekané konáre, ale i šupky 
z  ovocia a  zeleniny a  iný 
biologicky rozložiteľný od-

pad (BRO) sa môže v prie-
behu roka zadarmo pre-
meniť na kvalitné hnojivo 
pre rastliny. 

Domácnosti v  byto-
vých domoch môžu svoj 
bioodpad hromadiť v 7-lit-
rových vedierkach a  ná-
sledne ho vhodiť do  hne-
dých kontajnerov. Občania, 
ktorí ešte vedierko nemajú, 
si tiež môžu telefonicky do-
hodnúť jeho vyzdvihnutie 
na zbernom dvore.

  Oznam MsÚ

OZNAM ZO SZZP č.3
Výbor Základnej orga-

nizácie Slovenského zväzu 
zdravotne postihnutých č. 
3 oznamuje svojim členom, 
že členské známky na rok 
2023 si môžu zakúpiť 
od 30. januára 2023 v kan-
celárii ZO SZZP v  Klube 

dôchodcov ul. Za valy 466 
od  11.00 do  14.30 h. Zá-
roveň prosíme nechodiť 
platiť s veľkými bankovka-
mi! Za porozumenie ďaku-
jeme. Prineste si so sebou 
členský preukaz. 

Jozef Kocúr 
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Zahájenie projektu rekonštrukcie dielní odborného 
výcviku na Strednej odbornej škole strojníckej

Naša škola je zameraná na vzdelávanie 
v strojárskom, automobilovom, elektro-
technickom i IT priemysle. Pre dievčatá 
ponúkame študijný odbor Obchod a pod-
nikanie a učebný odbor Hostinský/ hos-
tinská. Uvedomujeme si nastupujúci trend 
v systéme vzdelávania, preto pravidelne re-
alizujeme modernizáciu priestorov za pod-
pory TSK, firiem, rodičov. Za posledné roky 
boli investované do modernizácie nemalé 
finančné prostriedky. Rekonštruovala sa 
telocvičňa, postavila sa spojovacia chodba 
medzi školou a dielňou, rekonštruovala sa aj 
vstupná hala medzi školou a jedálňou, zria-
dila sa nová zámočnícka učebňa vybavená 
novým zariadením. Modernizovala sa kotol-
ňa, zriadili sa nové odborné učebne pre IT 
odbory, mechanikov elektrotechnikov i pre 
učebný odbor hostinský. Vybudovali sme 
nové pracovisko pre študentov, aby mohli aj 
počas rekonštrukcie pokračovať v riadnom 
vyučovacom procese bez obmedzení. Praco-
viská sa budú v budúcnosti využívať počas 
maturitných a záverečných skúšok. Všetky 
triedy sme zariadili novým nábytkom, zakú-
pili sme IT zariadenia na skvalitnenie vyu-
čovacieho procesu.

Vďaka tomu sa zaradila naša škola me-
dzi kvalitné vzdelávacie inštitúcie v Tren-
čianskom samosprávnom kraji. Rozšírili 
sme možnosti vzdelávania o duálnu formu 
štúdia, kde sú už všetky študijné a učebné 
odbory zazmluvnené. Firmy sa snažia úzko 
spolupracovať so školou v rámci tohto vzde-
lávania. Škola má podpísané memorandum 
o spolupráci s mnohými firmami v okrese 
Bánovce nad Bebravou, ktoré majú záujem 
vzdelávať hlavne študentov v  odboroch - 
strojárstvo, mechatronika, mechanik elek-
trotechnik, mechanik počítačových sietí, 
programátor obrábacích a zváracích strojov 
a zariadení a mechanik nastavovač.

Snažíme sa získavať aj ďalších part-
nerov aj z  iných miest, ako sú Topoľčany 
a Partizánske, aby sme mohli uspokojiť aj 
žiakov dochádzajúcich z iných miest. V sú-
časnosti spolupracujeme s  päťdesiatimi 
firmami zo širokého regiónu, buď v rámci 
duálneho vzdelávania, alebo ako partner 
v odbornom vzdelávaní. Spolupráca je vý-
hodná pre obidve strany. Zapojené firmy 
intenzívne zlepšujú podmienky odbor-
ného vzdelávania poskytovaním prospe-
chových štipendií, motiváciou k remeslu, 
ponukou brigád počas prázdnin a zabez-
pečením práce po skončení štúdia. Výsled-
kom spoločného snaženia sú absolventi, 
ktorí vďaka svojej vysokej odbornosti majú 
dobré uplatnenie na trhu práce.

Dôkazom skvalitnenia výchovno-vy-
učovacieho procesu sú bohaté úspechy 
našich študentov na  krajských, celoslo-
venských a  medzinárodných súťažiach. 
Každoročne sa zapájame do medzinárod-
ného programu Erasmus, prostredníctvom 
ktorého majú študenti možnosť absolvovať 
odbornú prax v zahraničí. Pre športové ak-
tivity máme vlastnú modernú telocvičňu, 
posilňovňu, študovňu, partnerstvo s ra-

dom významných firiem a vysokých škôl, 
ponuku vhodných mimoškolských aktivít 
v oblasti technického, jazykového a špor-
tového zamerania. 

PONUKA ŠTUDIJNÝCH ODBOROV 
A UČEBNÝCH ODBOROV 

NA ŠKOLSKÝ ROK 2023/2024

Naša škola ponúka širokú paletu štu-
dijných odborov, ktorých absolventi môžu 
získať buď maturitné vysvedčenie, alebo 
maturitné vysvedčenie s  výučným listom, 
absolventi učebných odborov výučné listy. 
Každoročne otvárame nadstavbové štúdium 
dennou i večernou formou s možnosťou zís-
kania maturitného vysvedčenia.

ŠTUDIJNÉ ODBORY, KTORÉ KONČIA 
MATURITNÝM VYSVEDČENÍM 

(PRIEMYSLOVKA) PATRIA:

1) Strojárstvo – zamerané na vyučovanie 
grafických systémov: je študijný odbor, ktorý 
má veľmi dobré technické vybavenie, dlho-
ročnú tradíciu a kvalitne prepracované vzde-
lávacie plány, vybudované učebne výpočto-
vej techniky s internetom, CAD/CAM/CAE 
systémy, odborné laboratóriá a dielne. Žiaci 
sa počas 4-ročného štúdia vzdelávajú hlavne 
v oblasti konštruovania CAD, v odborných 
učebniach sa zoznámia s 3D tlačiarňami. Štu-
denti po ukončení štúdia pokračujú v štúdiu 
na vysokých školách, alebo sa môžu uplatniť 
aj ako junior konštruktéri. Garantom daného 
odboru je Autocad akadémia, kde študenti 
môžu získať platné certifikáty.

2) Mechatronika: je študijný odbor zame-
raný na vyučovanie robotiky, automatizácie 
a mechatroniky v  jednotlivých ročníkoch, 
práca s robotom KUKA s arduinami a mik-
robitmi. Po ukončení je možnosť pokračova-
nia na vysokej škole. Študijný odbor vzdeláva 
v priereze strojárstva, elektrotechniky a auto-
matizácie. Daný študijný odbor má odborné 
učebne špeciálne pre daný vyučovací proces. 

3) Technické lýceum so zameraním na in-
formatiku: Ak sa chce Vaše dieťa dozvedieť 
ako funguje internet, weby, počítačové hry 
a iné aplikácie, tak nech neváha a začne štu-
dovať na našej škole odbor technické lýce-
um so zameraním na  informatiku. Naučí 
sa programovať (C, python, appinventor...), 
vytvárať weby (HTML, CSS, PHP...), praco-
vať s databázami (access, MySql...), s počíta-
čovými sieťami, s grafikou (gimp, inkscape, 
corel, blender). Novinkou je aj vzdelávanie 
Internet Vecí. Spozná rôzne operačné systé-
my, bude s nimi pracovať, spozná hardvérové 
aj softvérové vybavenie počítača. Štúdium 
má posilnené vyučovanie anglického jazyka. 
Naša škola je zapojená v projektoch IT AKA-
DEMIA a CISCO ACADEMY, počas štúdia 
môžeš získať ECDL certifikát.

4) Obchod a podnikanie: Študenti si do-
kážu vytvoriť podnikateľský plán, narábať 
s peniazmi, orientovať sa vo sfére financií, 
podnikania, marketingu, účtovníctva a ma-
nažmentu. Praktické skúsenosti v podnikaní 

získajú v predmete aplikovaná ekonomika, 
kde si zakladajú svoju vlastnú firmu, pre-
dajom akcií získajú základný kapitál a vyskú-
šajú si fungovanie spoločnosti od vzniku až 
po zánik. Žiaci pracujú v programoch Ome-
ga, Olymp a získajú certifikáty Kros. Samo-
zrejme všetky novodobé technológie spozná-
vajú cez súťaže a krúžkovú činnosť. 

ŠTUDIJNÉ ODBORY, 
KDE ABSOLVENTI ZÍSKAJÚ MATU-
RITNÉ VYSVEDČENIE A VÝUČNÝ 
LIST /ROZŠÍRENÝ POČET HODÍN 
PRAKTICKÉHO VYUČOVANIA/:

1) mechanik nastavovač
2)  programátor zváracích a  obrábacích 

strojov a zariadení
3) mechanik elektrotechnik
4) mechanik počítačových sietí

Uvedené odbory sa vzdelávajú na zák-
lade párneho a nepárneho týždňa, pričom 
sa strieda teoretické a praktické vzdelávanie. 
Všetky odbory sú zapojené do  duálneho 
vzdelávania, kde majú študenti možnosť učiť 
sa pre konkrétneho zamestnávateľa. Duálne 
vzdelávanie dáva študentovi možnosť na zá-
klade podpísanej učebnej zmluvy absolvo-
vať odbornú prax priamo u zamestnávateľa. 
Zamestnávateľ si sám volí podmienky sys-
tému odmeňovania – prospechové štipen-
dium a podmienky odmeňovania produktív-
nej práce. Študenti nezapojení do duálneho 
vzdelávania sa vzdelávajú pod vedením maj-
strov odborného výcviku na  našej škole 
a od druhého ročníka majú možnosť absol-
vovať odbornú prax v rôznych firmách podľa 
záujmu študenta, alebo rodiča. Možností je 
veľa. Jednou je i pokračovanie v štúdiu na vy-
sokej škole. Študenti sa pripravujú na vy-
konanie maturitnej skúšky zo slovenského 
a anglického jazyka, pristupujú k obhajobe 
praktickej časti maturitnej skúšky na základe 
ktorej získavajú aj výučný list. 

UČEBNÉ ODBORY 
KONČIACE VÝUČNÝM LISTOM: 

1) autoopravár mechanik
2) hostinský/hostinská

Oba odbory majú vyučovanie založené 
na striedaní párneho a nepárneho týždňa. 
Výučný list získajú študenti po absolvovaní 
záverečných skúšok v treťom ročníku hlav-
ne z praktickej časti a z odborných predme-
tov. Absolventi daných odborov majú mož-
nosť plynule pokračovať v nadstavbovom 
štúdiu podnikanie v remeslách a službách 
dennou alebo večernou formou, kde získajú 
maturitné vysvedčenie. 

Autoopravár mechanik sa aj tento rok 
zapája do pilotného projektu Tatra do škôl,
v rámci ktorého študenti dostali možnosť zo-
strojiť automobil Tatra. Stavebnicu Tatra za-
kúpil Trenčiansky samosprávny kraj a venoval 
ho našej škole na vyučovací proces. Študenti 
pod vedením majstrov odborného výcviku 
a pod odborným dohľadom zamestnancov zá-
vodu TATRA Kopřivnica zostrojili automobil 

TATRA, ktorý bol po zhotovení odovzdaný 
na riadne používanie. Dohľad nad projektom 
prebrala TATRA Kopřivnica.

Absolventi odboru hostinský/á  sú 
schopní vykonávať kvalifikovanú činnosť 
pri obsluhe a príprave jedál v reštauráciách, 
kaviarňach, baroch, hoteloch, ubytovacích za-
riadeniach a ďalších zariadeniach spoločného 
stravovania a môžu v tejto sfére hospodárstva 
aj podnikať. Študenti sa naučia prácam kuchá-
ra aj čašníka a budú plne kvalifikovaní na túto 
činnosť. Hostinský je odborník, ktorý hosťa 
privíta, ubytuje, navarí a obslúži. Študenti sa 
vzdelávajú vo dvoch moderných odborných 
učebniach, ktoré sú vybavené kvalitnými 
spotrebičmi. Po ukončení môžu pokračovať 
v  nadstavbovom dennom štúdiu v  odbo-
re 6403 L podnikanie v remeslách a službách 
a získať maturitné vysvedčenie.

Naši študenti a zamestnanci majú mož-
nosti stravovania sa vo vlastnej školskej je-
dálni, samozrejmosťou je telocvičňa s posil-
ňovňou. V našej škole sa realizujú tiež rôzne 
športové, jazykové, strojárske a matematické 
krúžky. Pomáhajú študentom rásť v  ich od-
bornosti, čo využívajú aj neskôr vo svojom 
profesionálnom živote. Snažíme sa vybudovať 
školu rodinného typu, preto naši zamestnanci 
pristupujú k žiakom individuálne a s otvore-
ným srdcom, chceme byť nielen pedagógmi, 
ale aj psychológmi, priateľmi a poradcami. 
Rovnako pristupujeme aj k vzdelávaniu žia-
kov so špeciálnymi výchovno-vzdelávacími 
potrebami. Plníme aj environmentálne zame-
ranie, kompostujeme, triedime odpad a rea-
lizujeme so študentmi dlhodobý projekt pre 
širokú verejnosť. Prostredníctvom Školského 
parlamentu a Európskeho žiackeho parlamen-
tu pomáhame a zapájame žiakov do rôznych 
dobročinných a verejnoprospešných aktivít.

Snahou nás všetkých je, v prvom rade, 
kvalitne vzdelávať. Vďaka získaným odbor-
ným vedomostiam a zručnostiam budú mať 
študenti dobré uplatnenie na  trhu práce, 
prípadne môžu pokračovať v štúdiu na vyso-
kých školách. Samotná odbornosť však nie je 
jedinou zárukou uplatnenia sa na trhu práce, 
preto študentom vštepujeme úctu a rešpekt 
nielen voči sebe, ale aj voči ostatným. Zahá-
jením a dokončením projektu rekonštruk-
cie dielní odborného výcviku sa chceme stať 
kvalitnou a modernou inštitúciou, ktorá sa aj 
ďalšími plánovanými investíciami má šancu 
stať školou pripravenou na digitalizáciu, in-
formatizáciu a prichádzajúci Priemysel 4.0. 
Jeho cieľom je vytvoriť modelové centrum 
slúžiace na  vzdelávanie širokej verejnosti 
a stredoškolákov. 

 Ing. Zuzana Janíková 
 riaditeľka Strednej odbornej školy strojníckej, 
 Bánovce nad Bebravou

Dňa 18. januára 2023 sa na našej škole stretli predstavitelia Trenčianskeho samosprávneho kraja na čele s predsedom Ing. Jaroslavom 
Baškom, poslankyne TSK zastupiteľstva a kompetentní zástupcovia zriaďovateľa, aby poklepaním na základný kameň zahájili projekt 
rekonštrukcie dielní odborného výcviku. Do projektu sme sa zapojili na základe výzvy ešte v roku 2018. Jedná sa o komplexnú rekon-
štrukciu a modernizáciu dielní odborného výcviku v celkovej hodnote takmer 2 milióny eur. Začnú sa najprv stavebné práce ako nová 
elektroinštalácia, podlahy, rozvody, nové vykurovanie v hodnote okolo 700 000 eur. Pokračovať sa bude vybudovaním nových odbor-
ných učební ako napríklad nový školský autoservis, odborná učebňa CNC programovania, odborná učebňa automatizácie, virtuálna 
učebňa, učebne 3D tlače a 3D merania pre všetky strojárske odbory. Rekonštrukcia by mala byť ukončená do konca roku 2023. Tešíme 
sa, že budeme môcť ponúknuť budúcim študentom možnosť učiť sa na kvalitných a moderných technológiách. Tým budú po ukončení 
štúdia na našej škole atraktívnejší a lepšie pripravení pre svojich budúcich zamestnávateľov nielen v našom okrese.

Slávnostné poklepanie na základný ka-
meň zahájilo projekt rekonštrukcie dielní 
odborného výcviku. Zľava: Z. Máčeko-
vá, P.  Durdina, Z. Janíková, J. Baška, 
M. Hajšová, R. Novotná
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Štefan Melcer *1940

Opustili nás
Farebný svet Natálie Junasovej

Prvá výstava, prvá vernisáž, prvá 
skúsenosť autorky Natálie Junasovej. 
Mladej, talentovanej maliarky z Parti-
zánskeho. Už ako dieťa navštevovala 
základnú umeleckú školu a svoj talent 
následne začala rozvíjať na Súkrom-
nom konzervatóriu Dezidera Kar-
doša v  Topoľčanoch. Pod vedením 
akademického maliara Emila Fulku 
vyštudovala odbor Úžitková maľba 
a následne aj odbor Ručné výtvarné 
spracúvanie textílií. 

Po skončení šesťročného štúdia sa 
výtvarnej tvorbe nevenovala. Hľada-
la sa. Potrebovala čas na pochopenie 
toho, akým smerom sa bude uberať, 
akým štýlom bude maľovať. Keď sa 
napokon vrátila k plátnu a  farbám, 
presne vedela, čo chce. Milióny fareb-
ných kúskov padali z jej rúk na plát-
no, rozbité neúprosnou čiernou lin-
kou. Rozbíjala ich rafinovane, ale len 
zdanlivo. Čierna linka totiž vytvára 
sieť, ktorou sú poprepájané veci, javy, 
nálady a emócie. Hranicou obrazu sa 
stáva veľkosť plátna a sila Natáliinej 
fantázii a trpezlivosti. „Nikdy som ne-
mala v povahe byť trpezlivá a nikdy 
by som nepovedala, že budem svoje 

diela prepracovávať do takejto 
podoby.“ Natália má rada je-
dinečnosť a originalitu nielen 
v umení, ale aj v bežnom živo-
te. Je ako krasohľad, ktorý nám 
do pozornosti vrátila hostiteľka 
a galeristka Viera Žáková. Kra-
sohľad, povýšený aj na názov 
piatkovej vernisáže, je akoby 
ďalekohľad, v ktorého hľadáči-
ku môžete točením pozorovať 
krásu meniacich sa farebných 
útvarov. Každým pootočením 
sú iné, nikdy nie také isté. A presne 
to vystihuje aj túto mladú talentovanú 
autorku a celú jej tvorbu.

V roku 2022 získala Natália Juna-
sová certifikát od The Pinacothèque
museum. Certifikát je ocenením 
za vynaložené výtvarné úsilie a dáva 
jej možnosť prezentovať svoje dielo 
na medzinárodnom výbere prehliad-
ky umenia Luxemburská umelecká 
cena 2022. Ďalší jej veľký úspech je 
možnosť zúčastniť sa na veľtrhu ume-
nia v  Benátkach. Jej dielo Schody 

do tajov mysle (100×100 cm) bude 
vystavené v rámci podujatia Visions
od  7. do  24. apríla 2023 v  Palazzo 
Albrizzi-Capello v Benátkach.

Čaká ju dlhá a náročná cesta. Pre-
sadiť sa vo svete výtvarného umenia 
sa podarí len tým najlepším. Natália 
je na začiatku tejto cesty a prvý krok 
jej pomohla urobiť jej prvá výsta-
va v Galérii Atelier Hlavina. Prišlo 
ju podporiť veľa jej priateľov, fanú-
šikov a obdivovateľov umenia. Prí-
jemnú atmosféru dotvoril hudobný 
program učiteľov a žiakov ZUŠ Dezi-
dera Kardoša. Šedivý piatok uzatvo-
ril krásny farebný večer, plný dobrej 
energie a  nálady. Aj vy si môžete 
zmeniť všedný deň na malý sviatok. 
Stačí navštíviť výstavu, ktorá potrvá 
do 17. marca 2023 a  je možné si ju 
pozrieť v pracovných dňoch od utor-
ka do piatka v popoludňajších ho-
dinách od 13.00 do 17.00 h, alebo si 
môžete návštevu galérie dohodnúť 
mailom na zakova@atelierhlavina.sk. 
Všetky informácie získate aj na www.
atelierhlavina.sk. 

Text: Zuzana Bridová,
  foto: Karol Korec

Spomienka 
S  úctou a  bolesťou v  srdci si pripome-

nieme smutné piate výročie úmrtia náš-
ho drahého manžela, otca, syna a  zaťa 
Mária Dúckeho z Bánoviec nad Bebravou, ktorý nás na-
vždy opustil 17. februára 2018. Tichú spomienku prosíme 
aj od Vás, ktorí ste ho poznali a mali radi. Ďakujeme. 

S láskou spomínajú manželka Monika, 
synovia Tomáš a Mário, matka, brat Ján 

a sestra Hela s rodinami, svokrovci a celá ostatná rodina. 

Dvadsiaty siedmy január nebol zďaleka pravý zimný deň. Bol pochmúrny a šedivý a je-
dine čo mu vylepšovalo hodnotenie bolo to, že bol piatok. Keď som podvečer kráčala 
do Galérie Ateliér Hlavina, začal poletovať sneh. Pridala som do kroku. Nech už som čo 
najskôr tam! Tma a zima mi drzo podliezali pod šál. Z nepríjemnej tmy a zimy som vkro-
čila rovno do náručia farebného a láskavého sveta umenia.

Rekonštrukcia priestorov mestskej knižnice
Mestská knižnica Ľ. Štú-

ra na  sídlisku Sever prejde 
v roku 2023 modernizáciou. 
Vďaka rozsiahlej rekonštruk-
cii interiéru získa funkčné, 
dôstojné a  reprezentatívne 
priestory nielen pre ucho-
vávanie knižničného fondu, 
ale najmä pre stretávanie sa, 
čerpanie vedomostí, rozvíja-
nie fantázie a podnetné pod-
ujatia.

Cieľom projektu „Mo-
derná knižnica Ľudovíta 
Štúra“ je zmodernizovať 
existujúcu budovu knižnice, 
jej vnútorné priestory a za-
riadenie a zlepšiť hygienické 
podmienky pre návštevní-
kov i zamestnancov knižni-
ce. Rekonštrukcia prinesie 
benefity v niekoľkých rovi-
nách.

Stavebno-technickými 
úpravami sa odstránia lokál-
ne statické poruchy a zlepší 
sa životnosť budovy. 

So zámerom skvalit-
niť a zefektívniť využívanie 
služieb knižnice sa pristúpi 
k úprave dispozičného rieše-
nia. Jasne sa oddelia komu-
nikačné priestory od  čita-
teľských miestností, rozšíria 

sa skladové priestory a nová 
bude aj miestnosť pre kona-
nie besied a podujatí kniž-
nice. Modernejší vzhľad sa 
dosiahne vďaka povrchovým 
úpravám stropu, stien i vý-
mene podlahy. Zabezpeče-
ním bezbariérovosti vstupu 
do  knižnice a  vytvorením 
miestnosti pre imobilné oso-
by sa priestory knižnice sprí-

stupnia osobám s obmedze-
nou schopnosťou pohybu. 

V  neposlednom rade 
sa zlepší hygienický kom-
fort pre návštevníkov i  za-
m e s t n a n c ov  k n i ž n i c e . 
Rekonštrukcia myslí na so-
ciálne zariadenia i na zlepše-
nie vzduchotechniky. 

V rámci výzvy Minister-
stva kultúry SR sme na mo-
dernizáciu knižnice získali 
nenávratný finančný príspe-
vok vo výške takmer 189 770 
eur. Projekt je aktuálne vo 
fáze verejného obstarávania. 
Výzvou do budúcich rokov 
zostane úprava fasády a exte-
riéru budovy knižnice.

  Tlačová správa mesta

Viera Žáková, Natália Junasová

MsKS pozýva na
FK Kassandra pri MsKS pozýva na  film France, 

vo štvrtok 9. februára o 19.00 h do činorodého priestoru 
Ži:va na Námestí Ľ: Štúra v Bánovciach nad Bebravou.

Detský karneval sa bude konať 10. februára o 16.30 h 
v MsKS. Nebudú chýbať súťaže pre deti aj pre dospe-
lých, promenáda v maskách, diskotéka, maľovanie na tvár 
a malé občerstvenie.  r
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Kristína Néč Lapino-
vá odštartovala rok 2023 
Majstrovstvami Európy 
v zimnom triatlone, kto-
ré sa 28. januára kona-
li v  Andore. V  náročnej 
konkurencii, no bez účasti 
Rusov, ktorí majú zim-
ný triatlon za  národný 
šport, obsadila 4. miesto, 
čo je doposiaľ jej najlepšie 
umiestnenie. ,,Zo skvelého 

výsledku sa teším. Dosiah-
la som ho napriek tomu, 
že majstrovstvá Európy 
v zimnom triatlone sa išli 
v novom formáte. Najskôr 
sa bežalo, potom bicyklo-
valo, následne bežkovalo 
a  všetko sa to opakovalo 
dvakrát.“ 39-ročná Bánov-
čanka dosiahla len mini-
málne zlepšenie, ale ako 
sama priznala, dostáva sa 

do pozície, kedy ju teší aj 
udržanie svojej výkonnos-
ti. V prvej polovici sezóny 
2023 čaká Kristínu Néč 
Lapinovú ešte republiko-
vý šampionát skialp dvojíc 
Biela stopa, pravdepodob-
ne Bokami Západných 
Tatier (trojdňové preteky 
dvojíc) a na  jar jej obľú-
bené majstrovstvá Európy 
v kros duatlone.  (aj)

Slovensku rastie veľký 
stolnotenisový talent a nás 
môže tešiť, že býva v neďale-
kej obci Otrhánky. Damián 
Flóro, ktorý navštevuje Zák-
ladnú školu na Partizánskej 
ulici, už dlhodobo podáva 
skvelé výkony a zviditeľnil 
sa už aj na  začiatku tohto 
roka. Na  prestížnom tur-
naji  WTT Youth Start 
Contender Tunis 2023 
(1. - 5.2.2023) sa v kategó-
rii do 15 rokov prebojoval 
do  dvoch semifinále, čím 
ukázal svoj športový po-
tenciál a zároveň zviditeľnil 

Slovensko. Náš mládežníc-
ky reprezentant vo dvojhre 
zdolal vo vyraďovacej čas-

ti Honga z  Malajzie (3:1) 
i  Nemca Mateja Haspela 
(3:1). Do finále ho nepustil 
Kwon Hjuk z Kórejskej re-
publiky (0:3). Vo štvorhre, 
po  boku poľského spolu-
hráča Mateuza Sakowicza, 
sa tiež cez dva páry dostali 
medzi kvarteto najlepších. 
V semifinále proti rumun-
skému duu Robert Istrate, 
Robert Podar prehrávali 
0:2, ale ešte si vynútili roz-
hodujúce dejstvo, ktoré pre-
hrali 7:11. „Pekný úspech. 
Damián prešiel do singlové-
ho semifinále celkom hlad-

ko, vo všetkých súbojoch bol 
lepší ako jeho súper. V  se-
mifinále to už neplatilo, Kó-
rejčan ho prevýšil. Možno, 
keby bol v inej časti pavúka, 
tak by z toho mohlo byť fi-
nále, ale aj takto je to super 
výsledok. Vo štvorhre bola 
škoda, že jeho poľský spolu-
hráč nezopakoval výkon zo 
štvrťfinále. V rozhodujúcich 
chvíľach chalani pokazili tzv. 
svoje lopty. Škoda, mohlo to 
skončiť aj opačne,“ uviedol 
reprezentačný kouč kadetov 
SR Dalibor Jahoda. (aj, 
Slovenský stolnotenisový zväz)

šport, školstvo6

I. kategória: 1. miesto: Zara Otočková - ZŠ Komenského, 
2. miesto: Adele Pavlíková - ZŠ Školská, 3. miesto: Jonáš 
Vališ - ZŠ Gorazdova

II. kategória: 1. miesto: Timea Filová - ZŠ Šišov, 2. miesto: 
Viktória Danišová - ZŠ Duklianska, 3. miesto: Sabína 
Kňazeová - ZŠ Partizánska

III. kategória: 1. miesto: Alexandra Spaščuková - ZŠ Duk-
lianska, 2. miesto: Jakub Kasala - Gymnázium J. Jesenského, 
3. miesto: Laura Lobotková - ZŠ Šišov

Lapinová odštartovala rok 4. miestom

Flóro v Tunise dvakrát pred bránami finále Na obzore 
je mestská 

kolkárska liga
Kolkáreň v našom mes-

te prešla rekonštrukciou. 
Zmodernizované prostredie 
a podmienky na hranie chce 
Bánovský kolkársky klub 
(BKK) využiť na rozbehnu-
tie mestskej kolkárskej ligy 
štvorčlenných družstiev 

na 60 hodov. Záujemcovia 
o účasť v lige sa bližšie infor-
mácie dozvedia na telefón-
nych číslach 0950 470 640, 
alebo 0904 535 506. Kolek-
tív BKK medzi sebou rád 
privíta nových nadšencov 
tohto športu.  (aj)

Halová futbalová 
liga mieri do finále
Sedemnásta edícia 

Bánovskej halovej ligy 
v  malom futbale mala 
v  nedeľu 5. februára 
na programe štvrťfinálo-
vé stretnutia, v ktorých 
si postup do semifinále 
vybojovali El Fuňo, Joga 
Bonito, La Brazília a Ka-
moši. Budúcu sobotu 11. 
februára súťaž vyvrcholí 
semifinálovými stretnu-
tiami a následne duelmi 
o medailové priečky. 

VÝSLEDKY ŠTVRŤ-
FINÁLE: El Fuňo – 
Dream Team 7:3 (4:1), 
V. Srnec 3, T. Valjent 2, 
J. Hanko, S. Jakub – L. 
Štrauch, A. Kováčik, K. 
Cimra. Huracán – La 
Brazília 1:1 (0:0) – 3:4 
na 7 m kopy, D. Šuhajda 
– A. Jaroš. Joga Bonito – 
ZŤP Divočáci 7:2 (5:1), 
T. Rychtárech 5, O. Ško-
rec, R. Mrocek – F. Kraj-
čík, M. Múčka. Mufuza 
– Kamoši 1:4 (0:1), M. 
Kolárik – A. Fraňo 3, 
P. Šiko. 

PORADIE KANO-
NIEROV: 23 gólov – O. 
Škorec (Joga Bonito), 
13 – J. Kubala (El Fuňo), 
A. Zita (Joga Bonito), R. 

Mrocek (Joga Bonito), 
11 – S. Jakub (El Fuňo), 
V. Srnec (El Fuňo), 10 – 
A. Fraňo (Kamoši), 8 – 
P. Krajčík (Huracán), T. 
Rychtárech (Joga Bo-
nito), 7 – E. Koligyer 
(Dream Team), J. Miku-
la (Huracán), D. Šuhaj-
da (Huracán), D. Malec 
(ZŤP Divočáci), M. Bá-
leš (Mufuza), S. Mikloš 
(El Fuňo), M. Líška

Výsledky 9. kola : 
Joga Bonito - BEPE 
H.Ozorovce 16:2 (6:1)
(O.Škorec 7, M.Líška 4, 
A.Zita 2, T. Rychtárech 
2, L. Dzúrik - BEPE H. 
Ozorovce), TJ Sokol 
Biskupice - Mufuza 4:7 
(4:0) (E.Kmeťo 2, J.Pav-
lík, F. Beňo - M. Báleš 6, 
M. Pál), El Fuňo - Dre-
am Team 11:1 (6:0) (J. 
Kubala 3, S. Jakub 3, S. 
Mikloš 2, V. Srnec 2, 
P. Kristlík - D. Kňazo), 
Huracán - La Brazí-
lia 5:0 (2:0) (F. Dráb, J. 
Laco, P.  Krajčík, D.Šu-
hajda, J. Pagáč), ZŤP 
Divočáci – Kamoši 2:2 
(1:2) (M. Matúš, F. Ma-
lec - M. Kráľ, J. Šiko).

  (aj, mp)

28. ročník Šalianskeho Maťka súťaže v prednese slovenských povestí
Vo štvrtok 2. februára 2023 sa v Centre voľného času konal už 28. ročník súťaže v prednese slovenských povestí s názvom Šaliansky Maťko. Súťaže sa zúčastnilo spolu 24 žiakov z desiatich 

škôl v troch vekových kategóriách. Víťazom ako aj ich učiteľom srdečne blahoželáme a postupujúcim žiakom držíme palce v krajskom kole, ktoré sa uskutoční 23. februára v Trenčíne.  CVČ

Damián Flóro a  tréner 
Dalibor Jahoda

Memoriál J. Kušniera a M. Kordoša
KST Bánovce nad Bebravou organi-

zoval v sobotu 4. februára 16. ročník Me-
moriálu Jána Kušniera, bežkársky prechod 
časťou Nitrických vrchov a 1. ročník Me-
moriálu Miroslava Kordoša, turistický vý-
stup na Rokoš so štartom v Uhrovskom 
Podhradí. Po dlhých rokoch, kedy počasie 
neprialo snehu, tento rok síce sneh bol, 
ale nepriaznivé poveternostné podmien-
ky v podobe silného vetra prinútili bež-
károv ukončiť plánovaná bežkársku trasu 
skôr a ich cieľ bol v obci Kšinná, odkiaľ 
ich organizátor odviezol do Uhrovského 
Podhradia, kde sa konalo spomienkové-
ho stretnutie v kultúrnom dome. Naopak 
turisti, ktorí šli na Rokoš svoju trasu pl-
nohodnotne zvládli. V kultúrnom dome, 
kde bol oficiálny cieľ, bolo pre všetkých 

prichystané malé občerstvenie, pre každé-
ho účastnícky list a o príjemnú atmosféru 
sa postarali dvaja harmonikári. Najbliž-
šie organizované podujatie trochu iného 
charakteru bude 21. ročník cestovateľské-
ho festivalu Hory, cesty, ľudia v  sobotu 
4. marca o 10.00 h v priestoroch MsKS. 
Všetkých srdečne pozývame.  KST BN Bežkársky prechodBežkársky prechod

Výstup na RokošVýstup na Rokoš
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Rozhovor so zakladateľom občianskeho združenia
Rómska Umelecká Agentúra

 Kedy a  prečo ste sa 
rozhodli založiť Občianske 
združenie RUA? 

Naše občianske združe-
nie s  názvom OZ Rómska 
Umelecká Agentúra vzniklo 
v roku 2016 za účelom pre-
zentovať a zveľaďovať našu 
bohatú rómsku kultúru 
a  podporovať a  rozširovať 
Romipen (rómstvo). 
 Kto vám pomáha pri orga-
nizácii podujatí?

V rámci OZ RUA organi-
zujeme naše projekty od roku 
2017, kedy sme získali prvé 
financie na  realizáciu pr-
vých aktivít. Od  roku 2020 
sme dali dokopy realizačný 
tím, s ktorým fungujeme aj 
v  súčasnej dobe. Spolupra-
cujeme tiež s rôznymi ľuďmi, 
ktorí pôsobia v rómskej, ale 
aj nerómskej kultúre, ako sú 
moderátori, dramaturgovia, 
producenti, umelci, speváci 
a  speváčky, hudobníci, her-
ci, tanečníci a médiá. Potom 
sú to naši dodávatelia, rôz-
ne firmy, pričom sa snažíme 
vždy vyberať tých najlepších. 
Pri organizácii mi pomáha-
jú a tvoríme jeden tím s Igo-
rom Hunkom (moderátor, 
herec, tanečník), Mariánom 
Zacharom, ktorý má na sta-
rosti marketing, Juliánom 
Sýkorom a Henrichom Mi-
lom, ktorí sú produkční a ja 
mám na starosti dramaturgiu 
podujatí. Spolupracujem tiež 
s  moderátorom Marošom 
Baloghom a  moderátorkou 
Natáliou Baloghovou.

 Prosím vá s bl iž š ie 
predstaviť rómsky festival, 
ktorý sa koná pod vašou 
taktovkou?

Našim najvýznamnejším 
projektom je medzinárodný 
rómsky festival Amaro Fest - 
open air gispy festival, ktorý 
sa koná od roku 2017 v Nitre. 
Prvé ročníky sa konali v am-
fiteátri pod Zoborom, no
minulý rok sme sa presunuli 
do nových, väčších priestorov 
na  nitrianskom výstavisku, 
kde sme mali k dispozícii plo-
chu 10 000 štvorcových met-
rov. Išlo už o 6. ročník tohto 
podujatia. Na festivale vystú-
pili účinkujúci z  viacerých 
krajín EÚ, ako je Nemecko, 
Maďarsko, Rumunsko, Čes-
ká republika a domáca špička 
hudobnej, speváckej a taneč-
nej scény. Taktiež návštevníci 
prichádzajú na naše podujatie 
aj zo zahraničia, z  Rakúska, 
Maďarska, z Poľska a z Čiech. 
Festival je dvojdňový a koná sa 
zvyčajne v júli. Účasť býva pri-
bližne 2 000 ľudí za jeden deň. 
Festival je rozdelený do via-
cerých zón. V hudobnej zóne 
vystupujú profesionálni za-
hraniční a domáci účinkujúci, 
v talentovej zóne sa prezentujú 
vybrané talenty a v umeleckej 
zóne je vidieť a počuť účinku-
júcich aj z  iných žánrov, ako 
sú napríklad tanečníci a  ta-
nečné skupiny, remeselníci, 
ale aj rómske filmy. Sprievod-
ným programom festivalu sú 
besedy a diskusie. V nich sa 
rozoberajú témy pre mladých 

Rómov i „nerómov“, vedú sa 
rozhovory s úspešnými róm-
skymi osobnosťami, prebie-
hajú prezentácie rómskeho 
umenia či výstavy rómskych 
galérií. Osobnosti odprezentu-
jú svoje príbehy a súčasťou sú 
aj diskusie pre mladých ľudí. 
Festival ponúka gastronomic-
ký zážitok v gastrozóne. V bu-
dúcnosti by sme chceli vybu-
dovať aj stanové mestečko, 
kde by mohli naši návštevníci 
prenocovať v stanoch priamo 
v areáli Agrokomplexu.
 Aké sú ďalšie vaše akcie, 
ktoré sa vám už podarilo 
usporiadať?

V roku 2019 sme v Bánov-
ciach po prvýkrát organizovali 
podujatie s názvom Rómske 
Vianoce. Išlo o vianočný kon-
cert, ktorého hlavným cieľom 
bolo prezentovanie sa miest-
nych a regionálnych rómskych 
talentov z oblasti hudby, tanca 
a spevu. Môžem povedať, že 
toto podujatie bolo vypredané, 
čo nás veľmi potešilo. 

V roku 2020 sme organi-
zovali prvý detský tábor RZ 
v Bojniciach, kde sme vybrali 
12 detí. Boli sme ubytovaní 
štyri noci v krásnom prostredí. 
Musím povedať, že tento pro-
jekt nás naozaj chytil za srd-
ce! Bolo vidieť, že detská si to 
naozaj užívajú a my sme boli 
veľmi radi, že sme im takto 
mohli spestriť letné prázdniny 
a ukázať im krásne prostredie 
a niečo ich aj naučiť v rámci 
edukačných aktivít, ktoré sme 
pre ne mali pripravené.

V  roku 2021 sme popri 
ďalšom ročníku Amaro festu 
organizovali náš ďalší pro-
jekt s názvom Roma Futbal 
Cup. Išlo o futbalový turnaj, 
kde sa zúčastnili viaceré tímy 
z blízkeho okolia, ale aj naše 
domáce mužstvo, ktoré aj cel-
kovo zvíťazilo. V roku 2022 
sme mali spolu štyri projek-
ty. V máji to bola myšlienka 
vytvoriť 1. Reprezentačný 
rómsky ples, kde sme chceli 
ukázať majorite, že aj my vie-
me plesať a že máme hudbu 
a tanec v krvi. V  lete to bol 
rómsky festival a v októbri sa 
konal tretí projekt s názvom 
Náš deň rómskej kultúry 
2022, kde sme chceli dať opäť 
šancu miestnym účinkujúcim 
ukázať svoj hudobný a  spe-
vácky talent. V novembri sme 
začali svoj štvrtý projekt, ce-
loslovenskú spevácku súťaž 
Miri Giľi Slovensko – Moja 
pieseň 2022. Táto súťaž sa 
konala vo viacerých mestách 
Slovenska. Castingové semi-
finálové kolá sa odohrávali 
v Nitre, v Prešove a vo Zvo-
lene a  finále v  krásnej sále 
Robotníckeho domu v Ban-
skej Bystrici. Opäť sme mali 
z tohto projektu veľmi dobrý 
pocit, keďže sa prihlásili veľ-
mi talentovaní súťažiaci. Ich 
vystúpenie hodnotila odbor-
ná hviezdna porota zložená 
zo zvučných mien, ako boli 

Tomáš Botló, Anička Oláho-
vá a chlapci z Gipsy Čáve celú 
súťaž moderovali naši mode-
rátori Igor Hunka a Natália 
Baloghová. Víťazkou sa stala 
Zdenka Berkyová zo Zvolena. 
 Čomu sa ešte popri 
aktivitách v rámci OZ RUA 
venujete?

Popri tomto podnikám, 
zaoberám sa  tvorbou vi-
deí, fotografií, chodím točiť 
svadby, oslavy a  iné eventy, 
popritom chodím na  ryby, 
behávam. 
 Nedá mi nespýtať sa 
na  vášho starého otca, 
Bánovčana Stanislava 
Tonku, ktorý bol uznávaným 
maliarom a  hudobníkom 
a  robil dobré meno nášmu 
mestu. Ako si na  neho 
spomínate?

Keď som bol malý chla-
pec, tak som chodieval 
za dedkom do práčovne, kde 
nacvičovali a hrali so svojou 
hudobnou skupinou. Hrával 
na  gitaru, bol aj vynikajúci 
klavirista. Tam chodil aj ma-
ľovať. Niekedy hrali cez leto 
aj na boku činžiaku, tam to 
bolo oveľa veselšie, keďže sme 
sa tam stretli aj s kamarátmi 
z ulice. Bol to poriadny „ba-
šavel“. Takto má priviedol 
k umeniu a pracovitosti. Bol 
to uznávaný človek. Aj medzi 
majoritou ho mali všetci radi. 
Bol to môj vzor, pamätám si 

ho ako dobrého, pracovitého, 
slobodného a cieľavedomého 
človeka.
 Máte zrejme túto rómsku 
spolupatričnosť v  krvi, aj 
váš otec sa venuje rómskej 
komunite a rómskej kultúre?

Otec má občianske zdru-
ženie asi dva roky, vedie ta-
nečný súbor s názvom Róm-
ske slzy. Tancujú tradičné, 
ale aj moderné tance, otec 
zdedil talent po  dedkovi, 
hra na  gitaru, harmoniku, 
a tiež maľuje.
 Na  záver nám ešte pre-
zraďte, aké sú vaše plány 
na najbližšie obdobie?

Naším ďalším plánom je 
organizovať projekty, ktoré 
budú podporovať a prezen-
tovať našu bohatú rómsku 
kultúru a pomáhať našej ko-
munite. Na budúci rok ideme 
organizovať školenia pre na-
šich projektových manažérov 
v rámci cezhraničnej spolu-
práce s  partnermi z  Českej 
republiky a z Nemecka. Pro-
jekt je podporený z programu 
CREA z európskej komisie. 
Hlavným cieľom projektu je 
výmena poznatkov a  vzde-
lávanie v  rámci kultúrneho 
manažmentu cezhraničnú 
spoluprácu. Na  tomto pro-
jekte figurujeme ako partner 
za slovenskú stranu a ja osob-
ne ako odborný garant pro-
jektu.  Lenka Karasová 

Bánovčan Lukáš Tonka založil OZ RUA, aby sa mohol 
venovať tomu, čo ho najviac napĺňa, a to rozvoju a ší-

reniu rómskej kultúry a podpore detí z rómskej komuni-
ty. Je tiež hlavným organizátorom a autorom myšlienky 
medzinárodného hudobného rómskeho podujatia Amaro 

Fest – open air gipsy festival. Festival sa tento rok konal už šiestykrát 
a uskutočnil sa v priestoroch výstaviska Agrokomplex Nitra na ploche 
10 000 štvorcových metrov. V rozhovore nám prezradil viac o festivale, 
ale aj o ďalších aktivitách združenia.

Komunitné centrum na sídlisku Dubnička
Komunitné centrum po-

skytuje priestor, do ktorého 
môže vstúpiť každý občan, 
ktorý hľadá riešenie svojej 
situácie, alebo chce pomôcť 
pomáhať riešiť problémy 
svojej komunity. Sociálnu 
službu v komunitnom cen-
tre poskytujeme ambulant-
nou a terénnou formou. So-
ciálna služba v komunitnom 
centre je poskytovaná bez-
platne, pričom poskytujeme 
základné sociálne poraden-
stvo, pomoc pri uplatňovaní 

práv a právom chránených 
záujmov, a  tiež pomoc pri 
príprave na školské vyučo-
vanie a sprevádzanie dieťaťa 
do a zo školského zariade-
nia. Pravidelne vykonávame 
preventívne aktivity zame-
rané na  hygienu, zdravie, 
slušné správanie, šikano-
vanie, záškoláctvo, financie 
a  šetrenie. Zabezpečujeme 
záujmovú činnosť - aktivity 
pre deti zamerané na rozvoj 
ich fantázie a vyjadrenie sa 
tvorivou činnosťou. Deti si 
tak precvičujú jemnú moto-

riku, pracujú v skupinkách 
a zvykajú si na tímovú prá-
cu, akceptujú jeden druhé-
ho (šikovné ručičky, nácvik 

tancov a spevu, slušné stolo-
vanie, pečenie koláčov, prá-
ca na pc, vzbudenie záujmu 
o čítanie kníh, spoločenské 

hry, športové aktivity, spo-
znávanie mesta a  prírody 
v okolí). Tiež ich pripravu-
jeme na školské vyučovanie 
a  vykonávame komunitnú 
rehabilitáciu. 

V  súčasnej dobe máme 
v  komunitnom centre 160 
klientov, ktorí aktívne využí-
vajú jeho služby. Sme vďač-
ní i za dobrovoľníkov, ktorí 
nám pomohli pri niektorých 
aktivitách alebo nám po-
skytli pre deti knižky a ma-
teriál na  tvorivú a  vzdelá-
vaciu činnosť. Prevádzková 

doba komunitného centra je 
v pracovných dňoch od 8.00 
do 16.00 h, podľa charakteru 
aktivít aj mimo priestorov 
komunitného centra. Každý 
je u nás vítaný. 

Kontakt: Garant Komu-
nitného centra Mgr.  Júlia 
Masárová – 0903  812  918. 
Kde nás nájdete: miesto po-
skytovania sociálnej služby - 
Gorazdova 1319/14, Bánov-
ce nad Bebravou (budova ZŠ 
Gorazdova, vchod zozadu 
od ihriska). 

Júlia Masárová

Dokončenie z 1. strany >>
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Zateplenie domov, fasády, rekonštrukcie domov a by-
tov, zámková dlažba, oplotenie, strechy, altánky, prí-
strešky, izolácie, čistenie a nátery strešných krytín, 
výmena rín. Tel. 0910 331 137.

VYPRATÁVANIE domov, bytov, garáží, pivníc, povál 
a nebezpečného odpadu zo striech a iných. 0910 331 137.
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týždenník občanov
mesta a okresu 

Bánovce nad Bebravou

OPRAVA CHLADNIČIEK, BN, 0944  07  00  07, 
fb.com/ppelektronika

 P r e d á m  1- i z b o v ý 
byt v  BN. Tel. kontakt: 
0915 702 177.
 Dá m do  prenájmu 
2-izbový byt prerobený 
na  3-izbový, v  Uhrovci. 
Tel. 0948 003 141.
 Dá m do  prenájmu 
ga rá ž  nad A r tepom. 
Tel. 0948 003 141.
 P r e d á m  b r i k e t y 
a pelety na kúrenie. Tel. 
0903 398 744.

INZERCIA
 Hľadám prácu opatrovateľky, opatrovateľský kurz mám. 
Tel. 0949 476 325.

Sme tu pre vás 
v najťažších chvíľach

Zabezpečujeme komplet 
pohrebné služby

non-stop
0911 132 630

vlastná výroba 
živých vencov a kytíc

0914 327 411
pohrebníctvo@tedos.sk

(Cena za kompletný smútočný obrad od 590 €)

POHREBNÁ 
SLUŽBA


